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Protokół z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota; 

Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Rady Gminy Białe Błota; 

Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Białe Błota  z dnia 

04.05.2021 r. od godz. 15.00 przy skwerze rekreacyjnym mieszczącym się przy Szkole 

Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach oraz w Urzędzie Gminy Białe 

Błota, ul. Guliwera 4a – zdalnie. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Ilona 

Nowakowska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Magdalena Sznajder, 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska radny Łukasz 

Wyszomirski, radny Piotr Mądrzyński, radny Zbigniew Moroz, radna Patrycja Harczenko- 

Staszewska, radna Katarzyna Tomicka, radny Bronisław Balcerowski, radna Magdalena 

Burdanowska, radna Kamilla Grzelak, radna Aleksandra Lubońska, radny Henryk Sykut, radny 

Krzysztof Michalak, , radny Sławomir Ossowski,  radny Sławomir Ruge, radna Maria 

Wolsztyńska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska powitała zebranych na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. Przedstawiła tematykę posiedzenia komisji tj. skwer przy 

Szkole Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach w związku z petycją 

mieszkańców , odczytała pouczenie dotyczące ochrony danych osobowych. Następnie 

Przewodnicząca sprawdziła listę obecności każdej z Komisji.  

Przewodnicząca w związku z odbywaniem się posiedzenia również na skwerze przy Szkole 

Podstawowej im. Mariana Rejewskiego w Białych Błotach delegowała prowadzenie obrad w 

terenie Przewodniczącemu Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska 

Łukaszowi Wyszomirskiemu.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski odczytał pismo od Wójta Gminy Białe Błota.  

Głos w sprawie zabrała osoba, która petycję przygotowała- pani Aleksandra. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska zapytała, czy są połączeni 

zdalnie pracownicy Urzędu Gminy? Następnie stwierdziła, że na tę chwilę, żaden z 

pracowników Urzędu Gminy nie połączył się zdalnie.  

Radny Bronisław Balcerowski zapytał, czy była jakaś komunikacja, że przechodzimy na 

system zdalny, czy ktoś miał jakąkolwiek odpowiedź? Bez przedstawiciela organu 

wykonawczego niewiele można zrobić.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska odpowiedziała, że było na początku odczytane 

pismo, że Pan Wójt nie deleguje pracowników urzędu, jak i biura rady na miejsce, ale zdalnie 

można było się połączyć.  

Głos zabrała radna Magdalena Sznajder, mówiąc, że radni, jak i kilkoro mieszkańców znajdują 

się teraz w miejscu, gdzie ma zostać przeniesiony plac zabaw, a także informując, że nikt z 

pracowników urzędu nie jest obecny.  

Radny Sławomir Ossowski poinformował, że o możliwości połączenia zdalnego radni 

dowiedzieli się w dniu dzisiejszym o godz. 13. Informacja była przekazywana, że komisja 

będzie na placu zabaw.  

Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska odpowiedziała, że każda komisja daje link. Z tego 

posiedzenia musi zostać spisany protokół.  
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Radny Łukasz Wyszomirski zabrał głos z miejsca, na które ma zostać przeniesiony plac zabaw.  

Radny Sławomir Ruge powiedział, że komisja odbywa się dwutorowo, w biurze rady gminy i 

w terenie.  

Radny Sławomir Ossowski powiedział, że nikt nie pytał go o zdanie w temacie zwołania 

komisji. 

Radna Magdalena Sznajder powiedziała, że to chyba rolą przewodniczących komisji jest 

zwoływanie komisji i nie trzeba pytać o zgodę radnego Sławomira Ossowskiego, a komisja 

została zwołana dlatego, że poprosili o to mieszkańcy i jest petycja, która jest warta 

rozważenia.  

Radny Sławomir Ossowski poprosił radną Magdalenę Sznajder o hamowanie się z używaniem 

nazwisk osób niepublicznych. 

Głos w dyskusji zabrała Przewodnicząca Komisji i Budżetu Ilona Nowakowska przedstawiając 

swoje stanowisko w sprawie. 

Radna Aleksandra Lubońska przekazała informację dotycząca pomiarów wykonywanych 

przez geodetę w celu uszczegółowienia mapki dotyczącej terenu. 

Obecność na posiedzeniu zgłosiła radna Magdalena Burdanowska. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zabrał głos w dyskusji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Ilona Nowakowska odczytała pismo od 

mieszkańców Białych Błot, w międzyczasie swoją obecność zgłosiła radna Kamilla Grzelak.  

Treść od mieszkańców: „Mieszkańcy chcieliby wiedzieć, od Pana Wójta, żeby im 

odpowiedział: jaki był koszt budowy placu zabaw i skateparku przy ul. Centralnej w Białych 

Błotach; koszt projektu; koszt realizacji; koszty modyfikacji; wartość uzyskanej dotacji na tę 

inwestycję? Jaki jest na dzień dzisiejszy całkowity koszt przeniesienia obiektu, od projektu po 

jego ponowne uruchomienie? Czyli łączna kwota pieniędzy wyrzuconych w błoto? Kultura 

fizyczna to też kultura. Jeżeli Pana następca postanowi wyburzyć zbudowany przez Pana 

Dom Kultury i w jego miejsce postawić basen, to oceni Pan pozytywnie taką decyzję? Czy 

uzna Pan, że powinno się zburzyć budynek Domu Kultury, aby w jego miejsce wybudować 

basen, tylko dlatego, że właśnie przyznano dotację na budowę basenu? Przekonuje Pana 

taka argumentacja? Przeniesienie obiektu nie sprzyja również integracji społecznej, 

szczególnie cennej i niezwykle potrzebnej po roku naszej izolacji związanej z covid 19. 

Zaproponowana przez Pana koncepcja sprawia, że czas wolny osobno będą spędzać rodzice z 

małymi dziećmi, osobno nastolatki i osobno dziadkowie. Czy tak ma przebiegać budowanie 

naszej społeczności? Głównym podawanym przez Pana argumentem dotyczącym budowy 

domu kultury jest obiecana dotacja. Równie istotne i ważne są także przesłanki dotyczące: 

kosztów rocznego utrzymania obiektu, kosztów wyposażenia obiektu, wyników społecznej 

diagnozy przeprowadzonej przed podjęciem decyzji o budowie nowego domu kultury. 

Powyższe wątpliwości budzą społeczny niepokój, dlatego konieczne są odpowiedzi. Rozsądne 

jest, aby udzielone przez Pana Wójta informacje usłyszeli nie tylko radni, ale także 

mieszkańcy. Strona internetowa Urzędu Gminy oraz samorządowy kwartalnik „Białe Błota tu 

i teraz” zapewne będą właściwym miejscem na szczegółowe odpowiedzi na każde z 

powyższych pytań. Mieszkańcy miejscowości Białe Błota. Dziękuję.” 

Radna Aleksandra Lubońska złożyła wniosek o zwołanie nadzwyczajnej sesji z możliwością 

udzielenia głosu mieszkańcom, żeby mogli się wypowiedzieć; żeby Pan Wójt mógł zabrać 
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głos; osoby, które to przygotowywały i żeby to było poddane pod głosowanie, co z tym teren 

będzie robione.  

Głosowano w sprawie wniosku radnej Aleksandry Lubońskiej: 

Komisja Gospodarki, Bezpieczeństwa Rolnictwa i Środowiska:  

Głosy „za”: radny Łukasz Wyszomirski, radna Ilona Nowakowska, radny Zbigniew Moroz, 

radny Piotr Mądrzyński. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Komisja Rewizyjna: 

Głosy „za”: radny Sławomir Ruge,  radna Patrycja Harczenko- Staszewska, radny Piotr 

Mądrzyński, radny Łukasz Wyszomirski. 

Wniosek przeszedł jednogłośnie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

Głosy „za”: radna Magdalena Sznajder, radna Patrycja Harczenko- Staszewska, radna 

Katarzyna Tomicka. 

Wniosek został zaakceptowany jednogłośnie.  

Komisja Budżetu i Finansów: 

Głosy „za”: radna Magdalena Burdanowska, radny Bronisław Balcerowski, radna Aleksandra 

Lubońska, radny Henryk Sykut, radny Krzysztof Michalak, radny Sławomir Ruge, radny 

Sławomir Ossowski, radna Kamilla Grzelak, radna Maria Wolsztyńska. 

Wniosek został zaakceptowany jednogłośnie przy dwóch osobach nieobecnych. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Na podstawie nagrania protokół sporządziła: 

A. Laskowska 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów 

Ilona Nowakowska 

 

 

 


